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Onderwerp: Voortgang studentenstad 
Commissie: Economie&Mobiliteit 
 
 
Geacht college,        10 juni 2014 
 
 
Eindhoven kende een programma Eindhoven Studentenstad. Na de evaluatie is een 
groot deel van de follow-ups uit dit programma overgeheveld naar de 
citymarketingorganisatie. Nu dit al ruim een jaar het geval is, is de Eindhovense VVD 
benieuwd naar de ervaringen.  
 

1. Wat zijn de ervaringen van het college inzake het hierboven geschetste? 
2. Welke mening is de referentengroep toegedaan? 
3. Is het college van plan om vervolgacties uit te voeren en waar bestaan deze 

uit? 
 
Alvast dank voor uw reactie. 

 
 
Ferry van den Broek 
VVD 
 
 
 
 
 
 
 


